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Wijkraad bezorgd om  
gevaar sluipverkeer  
 
Verhoogd risico fietsers en voetgangers 
 
Wijkraad Pax heeft bezwaar aangetekend tegen een besluit van de gemeente om de 
Bernadottesteeg tussen 9.00 en 17.00 uur open te stellen voor alle verkeer, zonder dat er 
maatregelen worden genomen om de snelheid van het sluipverkeer te temperen. 

De wijkraad heeft zich erbij neergelegd dat 
het verkeersbesluit over de steeg zodanig 
wordt gewijzigd dat de Vomartrucks er 
doorheen kunnen rijden om inpandig te 
worden gelost, ook als daarvoor drie 
gezichtsbepalende bomen moeten worden 
gekapt en er parkeerruimte voor de 
omwonenden verdwijnt. 

De wijkraad is echter bijzonder ongelukkig 
met het feit dat er geen snelheidsbeperkende 
maatregelen worden genomen. Het nieuwe 
besluit maakt de situatie voor fietsers en 
voetgangers aanzienlijk gevaarlijker. De 
voorkeur van de wijkraad is een totaal verbod 
voor autoverkeer door de steeg. Een 
alternatieve oplossing voor dit probleem is 
dat er bij de losruimte een beweegbare paal 

komt te staan, waardoor het sluipverkeer, net 
als voorheen, wordt gedwongen links om  het 
parkeerterrein heen te rijden. Zo’n paal zou 
dan vanuit de Vomar moeten worden bediend 
en alleen omlaag gaan bij de komst van een 
Vomarvrachtauto. 

Vomar zelf heeft laten weten geen bezwaar 
tegen deze oplossing te hebben, maar zegt 
niks meer aan het besluit te kunnen 
veranderen en heeft de wijkraad geadviseerd 
dit te doen middels een bezwaar.  

De wijkraad had zijn visie overigens liever 
eerder kenbaar gemaakt, maar kon dit niet 
doen, omdat hij niet was uitgenodigd bij het 
overleg over het verkeersbesluit. 

In dit nummer: 
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3) Droom Paxer tweeling 
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Passie wordt Kunst 
 
Nieuwe expositie in  
De Tuinkamer 
 

Na een zomerstop is galerie De Tuinkamer 
in de Wilsonstraat weer herbegonnen met 
de expositie “Passie wordt Kunst”. De 
verkooptentoonstelling loopt tot en met 
zaterdag 5 oktober en bevat werk van 
Jeanna Lienos (schilderijen), Peggy Eras 
(beelden van glas en steen) en Josée 
Netten (sieraden) 

Jeanne Lienos is  
geboren in Den 
Helder. Tekenen 
en schilderen 
begon al in haar 
schooltijd. Haar 
vader was 
kunstschilder, dus 
Jeanne kreeg het 
schilderen al mee 
in haar genen. Of 
zoals ze zelf zegt 

“Je raakt er niet meer van los”. Daarna volgde 
ze schilderslessen bij verschillende 
kunstenaars in Alkmaar/ Bergen en 
Heerhugowaard. Het begon met olieverf, 
daarna aquarelleren en nu vooral acryl met 
epoxy hars en soms gecomnineerd met 
halfedelstenen of onderdelen uit klokken. 
Haar interesse in en de passie voor, de 
mysteries van het heelal ontstond vooral in 
coronatijd. Maar voorlopig is ze nog lang niet 
klaar met de mysteries van het heelal 

Peggy Eras woont in de Hilversumse-Meent. 
Na diverse steensoorten te hebben bewerkt 
ontwikkelde ze een voorkeur voor serpentijn. 
Deze steen geeft bij het polijsten zoveel 
kleur cadeau, dat ze er vrolijk van werd. Want 
kleur is voor haar heel belangrijk. Maar het 
polijsten is heel erg arbeidsintensief. Op 

zoek  naar een alternatief voor het polijsten 
kwam ze op het idee om steen te combineren 

met glas. Door te experimenteren met de 
oven temperatuur lukte het haar om ruig glas 
te maken. Door dit ruige glas te combineren 
met steen ontstaan krachtige kleurrijke 
beelden met een grove uitstraling. Haar werk 
is ook te zien in Beeldentuin Keigaaf. 
  

Als jong meisje begon Josée 
Netten  kleurrijke schilderijtjes te mozaïeken 
van stukjes glas die zij op straat vond. Later 
breidde haar creatieve pad zich uit. Na 
fotografie - met tentoonstellingen door het 
hele land - ging zij werken met onder meer 
vilt, steen, glas en brons. Uiteindelijk leidde 
dit pad haar naar sieraden maken. Niet alleen 
nieuwe sieraden zagen zo het licht. Oude 
sieraden of onderdelen van erfstukken die 
voorheen maar ongebruikt in dat 
sieradendoosje bleven liggen, geeft zij weer 
een nieuw sprankelend leven. Hierdoor 
ontstaan zeer uiteenlopende sieraden die 
veelal ook op meerdere manieren te dragen 
zijn.   

De Tuinkamer in de Wilsonstraat 61 is 
geopend op afspraak en op vrijdag en 
zaterdag van 10.00 tot 17.00 uur. Contact: 
023-5623858 of pjdees@quicknet.nl. 



PAXNIEUWS NR. 9 1 SEPTEMBER 2024 

   

 
Pagina 3 

Droom komt uit voor 
Paxer tweeling 

Brons voor Noortje en Bregje de 
Brouwer bij Olympische Spelen 
 

De in Pax woonachtige tweeling Noortje en 
Bregje de Brouwer (25) heeft tijdens de 
Olympische Spelen van Parijs een bronzen 
medaille behaald achter de Chinese zussen 
Wang Liuyi en Wang Qianyi en het Britse 
duo Shortman en Thorpe. 

 

De weg naar deze medaille was hobbelig. 
Noortje werd in mei gediagnosticeerd met 
diabetes type 1. Daarnaast had een operatie 
aan haar schouder hun voorbereiding op de 
proef gesteld. Toch bleek dat hen tijdens hun 
optreden geen parten te spelen. Bregje: ''We 
zijn bescheiden gebleven, maar we wisten 
dat er iets mogelijk was. Nu kunnen we niet 
stoppen met lachen.” 

Noortje: ''Om dit te doen met alle familie en 
vrienden op de tribune was heel speciaal. Na 
Tokio was dit onze droom en die is 
uitgekomen.'' 

Bovenstaande lieten de zussen direct na de 
Spelen weten op de internetsite van 
NOS/NSF. Twee weken later stond er een 
artikel in de Volkskrant, waarin meer 
duidelijk werd over de financieel moeilijke 

omstandigheden waaronder de zussen tot 
hun topprestatie zijn gekomen.  

“Voor een habbekrats” luidt de kop boven het 
verhaal waarin ze hun ambitie en 
bevlogenheid nader duiden. Het 
synchroonzwemmen ontvangt jaarlijks 69 
duizend euro van NOCNSF, waarmee het een 
van de minst bedeelde sporten is. Beter eraan 
toe zijn bijvoorbeeld het skateboarden (270 
duizend euro) en triatlon (383 duizend euro). 

De hoop is dat door het succes van de 
zussen Brouwer de financiering voor het 
synchroonzwemmen verbetert. Directeur 
Arno Havenga van de zwembond is in elk 
geval flink aan het lobbyen. Hij is ervan 
overtuigd dat de bronzen medaille een 
geweldige inspiratiebron voor de jeugd is. 

De zusjes zelf zijn trouwens ook door een 
inspiratiebron begonnen en wel in de 
persoon van hun oudere zus Maaike, die 
deed aan synchroonzwemmen deed. Toen 
hun moeder Yvonne Kerkhof bij de zwemclub 
in Hilvarenbeek liet weten te zijn bevallen van 
een eeneiige tweeling, kreeg ze als reactie: 
“Die moeten we hebben”. Het klonk wat 
gekscherend, maar vier jaar later waren 
Bregje en Noortje lid van de zwemclub om 
twintig jaar later in Hoofddorp 35 tot 40 uur 
per week te trainen naast hun studie aan de 
Johan Cruyff Academie. Het resultaat is een 
plek in de wereldtop van het 
synchroonzwemmen. 
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De Boerderij 
gaat weer open 
Braderie t.g.v. 50 jaar Pax 

Ter gelegenheid van het vijftigjarig bestaan 
van Pax en de heropening van de Boerderij 
organiseert de stichting Maatvast in 
samenwerking met Pax Events zaterdag 7 
september een braderie op het voorplein en 
rondom de Boerderij. 

De dag begint om 11.00 met de opening van 
de vernieuwde Boerderij door burgemeester 
Schuurmans, waarna er op het voorplein van 
het gebouw tot 17.00 uur een braderie 
plaatsvindt met onder meer een junioren-
goochelshow, muziek, een bierproeverij en 
sportactiviteiten voor de jeugd. 
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Ergernis bij het afvalpark 
 

Wijkbewoner Joop Huiskes liet op zondag 18 
augustus de hond uit en passeerde daarbij het 
afvalparkje bij de Bernadottestraat. De aanblik 
daarvan was voor hem aanleiding om naar de 
gemeente een mailtje te sturen met het 
verzoek of daar geen camera’s kunnen 
komen, want het is niet voor het eerst dat het 
afvalparkje als dumpplaats wordt gebruikt 
voor mensen die de moeite niet willen nemen 
hun rotzooi naar Meerlanden in Rijsenhout te 
brengen. 

Daarom ook het verzoek aan de eigenaar van 
de gifgroene klapstoel deze voortaan op een 
andere manier te verwijderen, net als de 
plastic zakken met barbecue-resten, want nu 
hebben de meeuwen, kraaien, eksters en 
mogelijk ook ratten zich er tegoed aan 
gedaan met alle gevolgen van dien. 

 

 

 

Kunst in het donker 
 

Onze wijk heeft er weer een kunstwerk bij 
en wel in de gracht bij het Fort van 
Hoofddorp (Fort Noxx), waar op twee 
voormalige brugpijlers een stalen 
constructie is neergezet, ontworpen door 
de Duits-Iraanse kunstenares Siba Sahabi 
en de Amsterdamse architect Serge 
Schoemaker. Het gevaarte heeft als titel 
“Syndesmos” gekregen, naar het Griekse 
woord “verbinding”. 

Zodra de schemering valt, gaan er op en langs 
Syndesmos lichtjes branden, wat een 
bijzonder effect teweeg brengt.  

 

De lichtjes gaan om twaalf uur ’s nachts weer 
uit zodat de vleermuizen niet in de war raken. 

De klankbordgroep, die over de aanschaf van 
het kunstwerk heeft geadviseerd, had als 
voorwaarde gesteld dat het ‘hufterproof’ 
moest zijn. Mede om die reden is het 
kunstwerk vanaf de kant niet aanraakbaar. 
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Badmintonvereniging 
Pax actief sinds 1977  
 

 

In Pax werden allerlei activiteiten gestart voor 
de bewoners. Ik kwam er in 1976 wonen en 
besloot naar een oprichtingsbijeenkomst te 
gaan van een badmintonvereniging. De 
bijeenkomst vond plaats bij één van de 
initiatiefnemers thuis in de Lutulistraat. Aan 
het eind van de avond was ik tot mijn 
verbazing beoogd tweede secretaris, tweede 
penningmeester en een van de drie 
redacteuren van het clubblad. Beoogd, want 
de officiële benoeming en oprichting van de 
BC Pax moesten nog plaatsvinden.  

De eerste algemene ledenvergadering werd op 
20 september 1977 gehouden in het 
Brandpunt aan de Hoofdweg. Daar werd een 
voltallig bestuur gekozen en dat kwam in 
1977 voor het eerst bijeen. In 1978 vond bij 
de notaris de officiële oprichting van de BC 
Pax plaats. De badmintonclub draaide toen al 
volop in twee gymzalen bij de scholen in de 
Hammarskjöldstraat.  

De eerste voorzitter van de club was Fons 
Bouchier en vicevoorzitter Joop van de Hooft, 
die later voorzitter werd. De vrouw van Joop, 
Dineke van de Hooft was secretaresse, Loet 
van Dijk was penningmeester. Er was een 
technische commissie waarin Ton Burghart, 
Ruud Appelboom, David Mannering, Pieter 
van Aken en Joop van de Hooft zitting 
hadden. De vrouw van David, Marijke 

Mannering, werd samen met mij lid van de 
redactiecommissie evenals José Appelboom, 
de vrouw van Ruud.  

De heer Kiemeney werd tijdens die eerste 
ledenvergadering benoemd tot erelid voor zijn 
uitstekende training van de spelers van zaal 
2.  

Op de ledenlijst die in het eerste clubblad van 
de BC Pax werd gepubliceerd  

staan de namen van 41 leden. In verband met 
de grote belangstelling werden er alleen 
‘dubbels’ gespeeld, zodat meer mensen op 
een avond aan de beurt kwamen. In principe 
waren er 25 spelers per gymzaal. Niet alleen 
inwoners van Pax maar ook mensen uit 
andere wijken konden lid worden. Spelen in 
twee zalen was niet ideaal. Er werden 
toernooien georganiseerd in de Fanny 
Blankers-Koenhal waardoor alle leden van de 
club ook eens samen in een zaal konden 
spelen. In 1978 werd daar op uitnodiging van 
de Vliegende Shuttle deelgenomen aan een 
Haarlemmermeer badmintontoernooi.  

Voor badmintonnen vond men de sportzalen 
bij de scholen later te laag. De BC Pax ging 
spelen in de sportzaal van een middelbare 
school in Pax.  

 

Toen de BC Pax 20 jaar bestond, werd er een 
jubileumfeest gevierd in Aalsmeer met beach 
badminton en een barbecue en er kwam een 
heruitgave van het eerst clubblad.  



PAXNIEUWS NR. 9 1 SEPTEMBER 2024 

   

 
Pagina 7 

Ton Barens werd in 1982 voorzitter en bleef 
dat 33 jaar lang tot hij in 2015 verhuisde naar 
Wormerveer. Hij heeft veel voor de club 
betekend. Hij regelde dat de club kon 
verhuizen naar de sportzaal bij de middelbare 
school in Pax. Het plafond van 7 meter en drie 
banen naast elkaar vergrootte het speelplezier 
en er konden meer leden spelen. Verder 
regelde hij allerlei praktische zaken voor de 
club, zoals het contact met de verhuurder en 
de aanschaf van materialen als shuttles en 
netten. Ton overleed in 2019.  

 

De club heeft al die jaren een levendig 
bestaan gekend met professionele trainingen 
en deelname aan verschillende toernooien. 
Gespeeld wordt op dinsdagavond in de 
sportzaal van het Novacollege aan de Paxlaan. 
Een aantal keer per jaar zijn er intern ook 
toernooien, met allerlei leuke handicaps en 
dergelijke.  

Janny Herfst  
 

 

Meer informatie vind je op 
https://www.bcpax.nl/ 

 

  

 

 

 Speel- en chilplek tijdelijk gesloten 
 

Het was al lang geleden aangekondigd, zo lang, dat het bord waarop dit stond aangekondigd, 
ergens in de bosjes was beland, maar nu is er toch een begin gemaakt met de renovatie van de 
speelplaats bij de Bernadottestraat. De matten, de draaimolen, de schommel, de glijbaan, het 
klimrek  en het draaischip liggen achter een hek te wachten op hun vervangers. 

Nog even wachten en de kleintjes kunnen weer terecht. De volwassenen en de tieners trouwens 
ook, want de bank waaraan het zo prettig chillen is, staat tot die tijd ook achter een hek. 


